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PROTOKÓŁ Nr  XXXVIII/2013 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 15 lipca 2013r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Obecnych: 17 radnych. Nieobecni radni:  Jacek Brynkiewicz, 

Małgorzata Golińska, Jarmila Góra i Joanna Pawłowicz. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych, stwierdziła prawomocność obrad i  o godz. 8:00 otworzyła sesję, przedstawiając jej 

porządek:                          

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/326/2013 Rady Miasta Szczecinek z dnia  

17 czerwca 2013r. w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2013 rok. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2013 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata  

2013-2025. 

5. Zamknięcie sesji. 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, kto popełnił błąd w uchwale podjętej w dniu 17 czerwca 2013r.? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− stwierdziła, Ŝe skoro zatwierdza materiały wysyłane na sesję, to przyjmuje ten błąd na siebie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy równieŜ Przewodniczący Komisji BudŜetowo-Ekonomicznej przyjmuje ten błąd na siebie? 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− potwierdził, Ŝe tak, poniewaŜ takŜe nie zauwaŜył tego błędu przy opiniowaniu uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe ze względu na to, Ŝe nie jest to błąd merytoryczny, a tylko techniczny, nie robiono Ŝadnego 

„dochodzenia”, kto się pomylił, 

− uchwała musi być poprawiona w drodze zmiany uchwały tylko dlatego, Ŝe teraz wszystkie zmiany budŜetu 

są publikowane w Dzienniku Urzędowym, 



 2

− kaŜdy mógł ten błąd zauwaŜyć przed sesją, Burmistrz teŜ go nie dostrzegł, za co przeprasza. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXVII/339/2013 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/326/2013 Rady Mia sta Szczecinek z dnia 17 czerwca 2013r.  

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2013 rok. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, na co konkretnie przeznaczona zostanie kwota 350tys.zł związana z remontem zamku? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe kwota ta zostanie przeznaczona na roboty dodatkowe, o których było wiadomo juŜ kilka 

miesięcy wcześniej, 

− chodzi o zmianę posadzek,  

− zmianę sposobu ekspozycji elewacji, co zostało skonsultowane z konserwatorem zabytków Urzędu Miasta 

i konserwatorem zabytków ze strony projektanta, 

− pozostawiona zostanie elewacja murowana, która jest duŜo ładniejsza, ale droŜsza, i co wiąŜe się  

z dodatkowymi kosztami, 

− będzie teŜ zmieniona farba na ścianach pomieszczeń na poddaszu, gdzie będą pokoje gościnne, 

− po zakończeniu prac radni będą mieli wgląd w Wydziale Inwestycyjnym do wszystkich kosztów 

związanych z remontem zamku, 

− zamek to inwestycja rzędu ok.9 mln zł, 

− proponowane roboty dodatkowe nie przekraczają 10%, a więc są dopuszczalne. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zgodził się z Burmistrzem, Ŝe wartość proponowanych robót dodatkowych mieści się w dopuszczalnych 

granicach, 

− roboty dodatkowe to nie są jednak koszty kwalifikowane i dlatego nie zostaną zrefundowane, 

− Miasto będzie musiało je pokryć w całości z własnych środków. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgodził się z radnym, Ŝe nie są to koszty refundowane, ale ma tego świadomość i zostało to wzięte pod 

uwagę, 

− uwaŜa, Ŝe wypowiedź radnego sugeruje, Ŝe inwestycja ta została źle zaplanowana i przygotowana, ale tak 

nie jest, 

− wcześniej, ze względu na to, Ŝe chodzi o obiekt z ok. XIV wieku,  nikt nie byłby w stanie dokładnie 

przewidzieć wszystkich dodatkowych robót,  

− Miasto przygotowało tę inwestycję bardzo sumiennie, 

− gdyby był inny wykonawca to koszty prac prawdopodobnie byłyby znacznie większe, 

− z kaŜdego poniesionego wydatku Burmistrz  jest w stanie się obronić, 

− to waŜna i potrzebna inwestycja. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXVII/340/2013  
w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2013 rok. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXVII/341/2013  
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2013-2025. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała, Ŝe najbliŜsza kolejna sesja Rady Miasta Szczecinek najprawdopodobniej odbędzie się  

w połowie sierpnia, 

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 8:15. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


